
 

Protokół Nr XL/21 

z XL sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 26 listopada 2021 r. 

od godz. 10:00 do godz. 13:31 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie XL sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 



Otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum. 

 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie XL sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                                    

i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIX/21 z dnia 29.10.21 r. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia do końca 2022 roku okresu 

obowiązywania Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz 

Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2019.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów 

nocnych aptek ogólnodostępnych w 2022 roku, funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2022 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2022 r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego na koszt właściciela i przechowywanie tych pojazdów na 

wyznaczonym parkingu strzeżonym w 2022 roku.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Zduńska Wola dla realizacji zadania polegającego na 

opracowaniu dokumentacji projektowej na przebudowę południowej części Placu 

Wolności wraz z pasem drogowym i skrzyżowaniem z ulicami Łaską                                               

i Kościelną.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat 

Zduńskowolski prawa własności nieruchomości zajętej pod drogę powiatową.  

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVIII/93/17 Rady Powiatu 



Zduńskowolskiego z dnia 22 grudnia 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, 

nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu 

Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 

Zduńskowolskiego.   

16. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.25/21.  

17. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2021 – FK.26/21.  

18. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji.  

19. Interpelacje i zapytania Radnych.                                     

20. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

21. Sprawy różne. 

22. Zakończenie XL sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk  

 



Rada Powiatu przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu Nr XXXIX/21 z dnia 29.10.21 r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr XXXIX/21 z dnia 29.10.21 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu przyjęła protokół.  

 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący rady do komisji uchwał zaproponował radnych: 

1/ Katarzynę Chwiałkowską, 



2/ Andrzeja Dutkiewicza, 

3/ Romualda Solarka. 

Radni wyrazili zgodę na  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o wybranie przewodniczącego 

komisji. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska 

, Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Mataśka  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Komisja ustaliła skład Komisji: 

1/ Katarzyna Chwiałkowska – przewodnicząca Komisji, 

2/ Andrzej Dutkiewicz - członek, 

3/ Romuald Solarek - członek. 

 

Punkt 5 



Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia do końca 2022 roku okresu obowiązywania 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego 

Rynku Pracy na lata 2014-2019. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej Katarzyna Chwiałkowska poinformowała, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.   

Przewodniczący Komisji Programowo – Budżetowej Grzegorz Włodarczyk 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.   

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

Stanisław Szuster poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia do końca 2022 roku okresu obowiązywania 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego 

Rynku Pracy na lata 2014-2019.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/51/21 w sprawie przedłużenia do końca 2022 

roku okresu obowiązywania Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu 



oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2019 

 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów 

nocnych aptek ogólnodostępnych w 2022 roku, funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów 

nocnych aptek ogólnodostępnych w 2022 roku, funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/52/21 w sprawie ustalenia harmonogramu 

godzin pracy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2022 roku, 

funkcjonujących na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

 



Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2022 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/53/21 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2022 rok. 

 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2022 r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 



Zduńskowolskiego na 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/54/21 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2022 r. 

 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego na koszt właściciela i przechowywanie tych pojazdów na 

wyznaczonym parkingu strzeżonym w 2022 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego na koszt właściciela i przechowywanie tych pojazdów na 

wyznaczonym parkingu strzeżonym w 2022 roku.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/55/21 w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z 

dróg na terenie Powiatu Zduńskowolskiego na koszt właściciela i przechowywanie 

tych pojazdów na wyznaczonym parkingu strzeżonym w 2022 roku. 

 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Miastu Zduńska Wola dla realizacji zadania polegającego na opracowaniu 

dokumentacji projektowej na przebudowę południowej części Placu Wolności wraz z 

pasem drogowym i skrzyżowaniem z ulicami Łaską i Kościelną. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski podjął temat parkingów, zapytał ile zostanie 

zlikwidowanych miejsc parkingowych.  

 

Radny Andrzej Dutkiewicz wyraził zadowolenie z podjętej inicjatywy, dwa lata temu 

postulował o wybudownie ronda na skrzyżowniu tych ulic. Smuci go fakt, że realizacji 



zadania nie podjął się powiat tylko miasto. Również uważa, że należy mieć na 

uwadze parking, tak by mieszkańcy mieli gdzie zaparkować.  

 

Radny Stanisław Szuster stwierdził, że na tym skrzyżowaniu jest zbyt mało  miejsca 

na wybudownie ronda, gdzie oprócz samochodów osobowych przejeżdzają także 

pojazdy ciężarowe. 

 

Radny Tomasz Półgrabia podjął temat działalności gospodarczych, które prowadzone 

są w kamienicach na tych ulicach. Likiwdacja parkingów pozbawi te podmioty 

gospodarcze wielu klientów w konsekwencji likwidacji tych działalności. Zapytał jakie 

w to miejsce powstaną nowe miejsca parkingowe.  

 

Radna Jadwiga Ziółkowska stwierdziła, że ta zmiana jest ściśle związana z funkcją 

Placu Wolności. Jest to koncepcja zamiany Placu Wolności na miejsce wypoczynku  i 

relaksu dla mieszkańców Zduńskiej Woli.  Budowana jest aleja dla wypoczynku i 

rowerów. Jest to część koncepcji przebudowy Placu Wolności. Ludziom się to bardzo 

podoba. Trzeba na to rondo spojrzeć z tej perspektywy. Parking można zrobić w 

okolicy.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że będzie walczył o parkingi. 

 

Radny Tomasz Ziółkowski poinformował, że ma informcję, że na Placu Wolności 

powstanie 30 miejsc parkingowych. Głównym pomysłodawcą tego zadania jest 

miasto. Toczą się rozmowy by utworzyć miejsca parkingowe w miejscu starego 

ryneczku. Przy okazji budowy ratusza powstało wiele miejsc parkingowych. Jest 

także parking podziemny, który nie jest do końca wykorzystywany.  

Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że w miejsce 40 parkingów proponuje się 30. 

Wyraził zadowolenie, że jest plan budowy parkingu obok.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że wstrzyma się od głosu. 

Parking podziemny  pojawił sie ze względów ekonomicznych. Budowa parkingu 

podziemnego była tańsza od wykupu ziemi pod parking wokół Placu Wolności. Co do 

kawiarni to będą one funkcjonować przez około pół roku z racji zimy. Co do terenu po 

ryneczku miał tam zostać wybudowany budynek. Wykonawca się do tego 

zobowiązał. Minęło już około 10 lat od tego czasu. Właściciel miał warunek, że jeżeli 



nie wywiąże sie z umowy, będzie musiał ten teren oddać. Przewodniczący 

zastanawiał się jak będzie wyglądał ruch na pozstałych ulicach w sytucji 

zablokowania ul. Sieradzkiej.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że w Zduńskiej Woli od dziesięcioleci 

była koncepcja obwodnicy południowo-zachodniej i wyprowadzenia ruchu z miasta. 

Niestety ta koncepcja jest tylko w planach. Stąd ruch północno -płudniowy będzie 

przechodzić przez centrum miasta Zduńska Wola co będzie powodować pewnego 

rodzaju komplikacje. Wszystko jest jeszcze do dopracowania. Jeżeli taka strefa 

miałaby być to powinna ona obejmować teren do ul. Dąbrowkskiego. Ruch pojazdów 

powinien być wyprowadzony z miasta.  

 

Radna Joanna Pawłwoska zapytała czy projekt był konsultowany z osobami 

prowadzącymi działalność gospodarczą. Jak na to zareagowali. I czy faktycznie nie 

należałoby zrobić taką strefę do Alei Kościuszki.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz w związku z tym, że nie ma Pana Prezydenta oraz 

wnioskodawcy zaproponował przełożenie tego punktu na następną sesję.  

Złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przełożenie na nastepną sesję. 

  

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przełożenie punktu na następną sesję.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Zbigniew Piotrowski, Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski  

PRZECIW (7) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Joanna Pawłowska 

, Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik  



BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Nowak , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Radca prawny Magdalena Szablewska- Gmerek stwierdziła, że wniosek nie 

przeszedł.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że jest po rozmowie z panem Nowakiem, 

radny miał problem z głosowaniem. Poprosił o reasumpcję głosowania.  

 

Radca prawny Magdalena Szablewska- Gmerek poinformowała, że reasumpcja ma 

miejsce w szczególnych sytuacjach np. ze względów technicznych. 

 

Radny Krzysztof Nowak poinformował, że miał problemy techniczne. 

 

Radna Jadwiga Ziółkowska zapytała czy nie powinno być głosowanie dotyczącego 

reasumpcji.  

 

Radca prawny Magdalena Szablewska- Gmerek poinformowała, że należy 

przeprowadzić głosowanie czy rada podejmuje decyzję za reasumpcją. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał na podstawie jakiego punktu należy głosować 

nad reasupmcją. Poprosił o podanie podstawy prawnej. 

 

Zbigniew Piotrowski stwierdził, że zaszła tu jakaś pomyłka. Jeżeli ktoś zgłasza 

problem to należy przeprowadzić ponowne głosowanie a nie głosować czy ktoś jest 

za reasumpcją czy nie.  

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała czy obsługa informatyczna może potwierdzić 

problem techniczny pana Krzysztofa Nowaka i Romualda Solarka. Obaj nie wzięli 

udziału w głosowaniu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poinformował, że nie ma takiej 

możliwości.  



 

Radca prawny Magdalena Szablewska- Gmerek poinformowała, że sprawdziała i w 

kompetencji przewodniczącego leży decyzja co do powtórzenia głosowania. 

Wycofała pierwotne swoje stanowisko odnośnie głosowania czy będzie reasupmcja 

czy nie. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski  zarządził głosowanie nad reasumpcją 

głosowania wniosku formalnego o zamknięcie dyskusji i przełożenie punktu na 

następną sesję.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Reasumpcja głosowania dotycząca wniosku formalnego o zamknięcie dyskusji i 

przełożenie punktu na następną sesję.  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski  

PRZECIW (6) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Grzegorz 

Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Rychlik  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Radna Joanna Pawłowska poprosiła o reasumpcje gdyż się pomyliła w głosowaniu.  



 

Głosowano w sprawie: 

Reasumpcja reasumpcji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski  

PRZECIW (7) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Joanna Pawłowska 

, Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Rychlik  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Wniosek o zamknięcie dyskusji  i przełożenie  punktu na następną sesję przeszedł.   

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/56/21 w sprawie wyrażenia zgody na 

obciążenie nieruchomości. 

 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat 

Zduńskowolski prawa własności nieruchomości zajętej pod drogę powiatową. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat 

Zduńskowolski prawa własności nieruchomości zajętej pod drogę powiatową..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 



Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/57/21 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

przez Powiat Zduńskowolski prawa własności nieruchomości zajętej pod drogę 

powiatową. 

 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVIII/93/17 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 22 grudnia 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, 

nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVIII/93/17 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 22 grudnia 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, 

nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, 

Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Tomasz Filipowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/58/21 zmieniającą uchwałę nr XXVIII/93/17 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 22 grudnia 2017 r. w sprawie szczegółowych 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 

sportowych, nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe 

 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu 

Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu 

Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/59/21 w sprawie przyjęcia Programu 

Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022. 

 

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Zduńskowolskiego. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały. Poinformował, że w związku 

ze zmianą przepisów prawa zachodzi koniecznść zmiany wynagrodzeń osób 

zajmujących stanowiska kierownicze w państwie. Nowe regulacje dotyczą okresu od 

1 sierpnia br. a w tym przypadku dotyczą starostów oraz członków zarządu.   

Zaproponowane wielkości są minumalnymi wielkościami. Pojawiły sie watpliwości czy 

uchwała ma obowiązywać od 1 sierpnia. Ta problematyka była poruszana na 

posiedzeniu Związku Powiatów Polskich. Strona rządowa jest zdania, że intencją 



ustawy jest regulacja tych wynagrodzeń od 1 sierpnia br.  

 

Radny Tomasz Filipowski stwierdził że, mówi się, iż jest kryzys. Zwrócił się do radnych 

PIS czy mają wiedzę dlaczego Rząd podnosi wynagrodzenia starostom, wójtom skoro 

nie ma pieniędzy. Niedługo zdjęto z budżetu 1 milion złotych, będą zwolnienia a tu 

trzeba będzie podnosić wynagrodzenia członkom zarządu. O co tu chodzi, bo on tego 

nie rozumie. Są ludzie, którzy pracują za minimalne wynagrodzenie.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz odpowiedział, że radny powinien zapoznać się z 

uzasadnieniemi do ustawy. Jeżeli chodzi o kryzys to nie jest tak źle jak Pan radny 

mówi.   Polska jako jeden z krajów UE ma wysokie wskaźniki. Jeżeli chodzi o wzrost 

cen to prosze zobaczyć jak to wygląda w innych krajach.   

 

Radny Tomasz Filipowski stwierdził, że chleb zdrożał o 70 gr na pół kilogramie a 

śmietana zdrożała o 1.20 , paliwo o 30 groszy mniej ale ceny w sklepach już zostana.    

 

Radny Krzysztof Nowak zapytał o wysokość wynagrodzeń w powiatach 

sąsiadujących.  

 

Radny Stanislaw Szuster zaproponował pozostawienie decyzji wojewodzie, to może 

za tym nakazem przekaże środki dla samorządów na ten cel. Nie wie czy ta ustawa 

będzie funkcjonować, gdyż wczoraj premier powiedział, że trzeba oszczędzać na 

samorządach. Jest to niezrozumiałe.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski stwierdził, że uwagi należy kierować do 

parlamentarzystów.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że po co głosować skoro decyzja jest podjeta 

odgórnie. 

 

Radny Marcin Łabędzki zacytował dane GUS o wysokości wzrostu inflacji do 11,8 %. 

To najwyższa inflacja od 24 lat.  

 

Radna Joanna Pawłowska stwierdział, że z jednej strony każda złotówka jest oglądana 

z dwóch stron a z drugiej strony Rząd przymusza nas do wydania ogromnej kwoty na 



wynagrodzenia starosty, na dodatek rada nie może zaproponować mniejszej skali 

wzostu wynagrodzenia. Sa to bardzo wysokie podwyżki. Będzie to problem bo trzeba 

będzie te pieniądze znaleźć. Czuje się postawiona pod ścianą. Prawodpodobnie nie 

weźmie udziału w tym głosowaniu.  

 

Radny Tomasz Półgrabia złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przejście do 

głosowania.  

 

Z powodu braku kolejnych głosów radny wycofał wniosek.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 

Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marcin Łabędzki , Wojciech Rychlik , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Paweł Mataśka , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia , Stanisław Szuster  

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Pawłowska , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/60/21 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 



Starosty Zduńskowolskiego. 

 

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.25/21. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.25/21.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka 

, Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Dawid Mazurkiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Półgrabia , Romuald Solarek  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/61/21 zmieniającą Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w 



sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - 

 

 

Punkt 17 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2021 – FK.26/21. 

 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projket uchwały wraz z autopoprawkami.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2021 – FK.26/21.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka 

, Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Dawid Mazurkiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Półgrabia , Grzegorz Włodarczyk  

NIEOBECNI (2) 

Hanna Iwaniuk , Romuald Solarek  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Katarzyna Chwiałkowska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XL/61/21 zmieniającą Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w 



sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021 

 

 

Punkt 18 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

 

Na XXXIX sesji w dniu 29.10.21 r. Rada Powiatu podjęła 3 uchwały. Uchwały 

wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyło się 7 posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad 

Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem, jak i wypracowanie 

spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

drogi 

1. PZD Zduńska Wola ponownie ogłosił przetarg nieograniczony na:  

„Wykonywanie usług transportowo–sprzętowych w zakresie zimowego 

utrzymania dróg  i ulic powiatowych na terenie miasta Zduńska Wola”   

Wcześniej ta część przetargu ze względów formalnych musiała zostać 

unieważniona. 

W przetargu powtórzonym zostały złożone dwie oferty z czego wybrano wykonawcę 

usługi – ZAKŁAD USŁUG KOMUNALNYCH ”B.J. PABICH” S.C. BARBARA PABICH 

z siedzibą w Zduńskiej Woli 98-220, ul. Spacerowa nr 72,  

Umowa została podpisana w dniu 16.11.2021 r. wartość tej umowy to 357.000 zł.  

2. W wyniku postępowania przetargowego na „Wykonywanie usług transportowo–

sprzętowych w zakresie zimowego utrzymania dróg i ulic powiatowych na 

terenie gminy i miasta Szadek” w dniu 05.11.2021 r. została zawarta umowa ze 

Spółdzielnią Kółek Rolniczych  w Szadku (98-240 Szadek, Starostwo Szadek 13b), 

opiewająca na kwotę 168.000 zł. 

 

3. W ramach zadania „Zakup maszyn na potrzeby Powiatowego Zarządu Dróg w 

Zduńskiej Woli”. w części drugiej - „Zakup posypywarki drogowej o ładowności pow. 

5 ton.” Po wcześniejszym unieważnieniu przetargu ze względu na niedobór środków 

finansowych, zwiększeniu wartości zadania i skierowaniu zapytania do trzech 

wykonawców dostawy wybrano ofertę najkorzystniejszą cenowo którą złożył Pan 



Radosław Godek prowadzący działalność gospodarczą pod nazwą: RAD-MIR 

Radosław Godek z siedzibą Węglewo 8, 62-010 Pobiedziska. Wartość zamówienia 

to 55.350,00 zł a termin dostawy piaskarki do 13.12.2021 r.  

 

4. Pracownicy Powiatowego Zarządu Dróg wykonują wszystkie czynności związane z 

bieżącym utrzymaniem infrastruktury drogowej, w tym w szczególności czyszczenie 

odwodnienia liniowego ulic i wpustów ulicznych, karczowanie krzaków na poboczach i 

w rowach przydrożnych prowadzone są również prace związane z uprzątaniem 

opadających liści i zamiataniem ulic. Trwają prace adaptacyjne w pomieszczeniach 

socjalnych w Wojsławicach.  

 

zamówienia 

1. W dniu 18 listopada 2021r zostało ogłoszone postępowania  o udzielenie 

zamówienia publicznego prowadzone w trybie podstawowym z możliwością 

negocjacji pn. „Ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu 

Zduńskowolskiego”. Postępowanie zostało podzielone na dwie części: 

Część I - Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej Powiatu 

Zduńskowolskiego; 

Część II -  Ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

Termin składnia ofert została wyznaczony na dzień 26.11.2021r. do godziny 

10:00.  

 

sprawy społeczne 

Wydział Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości: 

Powiat Zduńskowolski otrzymał dofinansowanie w łącznej wysokości 100.000 zł, na 

realizację programu „Pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku 

żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi” ze środków 

PFRON.  

Realizatorami będą: 

- Dom Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli- 28.674 zł, 

- Dom Pomocy Społecznej w Przatówku- 33.315 zł,  

- Środowiskowy Dom Samopomocy w Przatówku- 14.846 zł, 

- Dom Dziecka- 23.165 zł. 

 



Dom Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach, Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie, Środowiskowe Domy Samopomocy oraz Domy Pomocy 

Społecznej z terenu Powiatu Zduńskowolskiego : 

W okresie międzysesyjnym realizowały działania statutowe. 

 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy: 

1) Realizował szczepienia przeciwko Covid-19 i przeciwko Grypie. 

2) Prowadził postępowanie na przebudowę pomieszczeń byłego laboratorium 

analitycznego na potrzeby Podziału Ginekologii. 

3) Kontynuował realizację prac remontowych i termomodernizacyjnych budynku 

Poradni Zdrowia Psychicznego  

4) Realizował działania statutowe. 

 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

1) W dniu 27.10.2021r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował o 

możliwości składania wniosków o refundację wyposażenia lub doposażenia 

stanowiska pracy dla skierowanych osób bezrobotnych zarejestrowanych w PUP w 

Zduńskiej Woli.  

Kwota refundacji na jedno stanowisko pracy wynosiła 22 000,00 zł 

Nabór trwał od 27.10.2021r. do 29.10.2021r. 

Wnioski można było pobrać ze strony internetowej www.zdunskawola.praca.gov.pl.   

2) W dniu 03.11.2021r Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli  poinformował o 

powstałym  

w ramach oszczędności z limitu podstawowego dodatkowym  naborze 

uzupełniającym wnioski pracodawców o sfinansowanie kosztów kształcenia 

ustawicznego z Krajowego Funduszu Szkoleniowego (kwota do rozdysponowania ok. 

6 tys. zł). 

 

Zaproszenie było skierowane do pracodawców, którzy spełniali priorytety Ministra 

właściwego ds. pracy wydatkowania środków Krajowego Funduszu Szkoleniowego w 

roku 2021 do składania wniosków o sfinansowanie kształcenia ustawicznego  z KFS. 

 

W przypadku ubiegania się o dwa lub więcej szkolenia na tą samą osobę, 

Pracodawca zobowiązany był do złożenia każdorazowo odrębnego wniosku na 

wnioskowane szkolenie dla danej osoby. 



3) W dniu 09.11.2021r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował o 

możliwości składania wniosków o bon na zasiedlenie dla osób do 30 r. ż.  w ramach 

projektu „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 

zduńskowolskim (V)" Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020. 

Wnioski będą przyjmowane  do wyczerpania limitu środków przeznaczonych na ten 

cel. 

4) W dniu 09.11.2021r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował o 

możliwości składania  wniosków o zorganizowanie stażu, prac interwencyjnych oraz 

bonów na zasiedlenie  

w ramach projektu „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 

zduńskowolskim (V)" Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020 

Wnioski będą przyjmowane  do wyczerpania limitu środków przeznaczonych na ten 

cel. 

Projekt jest skierowany do osób młodych w wieku 18-29 lat bez pracy, w tym osób z 

niepełnosprawnościami, zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w 

Zduńskiej Woli, w tym w szczególności tych, które nie uczestniczą w kształceniu lub 

szkoleniu - tzw. osób z kategorii NEET 

Definicja NEET: 

Zgodnie z definicją osoby z kategorii NEET przyjętą w PO WER za osobę z kategorii 

NEET uznaje się osobę młodą  w wieku 15-29 lat, która spełnia łącznie 3 warunki: nie 

pracuje, nie kształci się (nie uczestniczy w kształceniu w trybie stacjonarnym albo 

zaniedbuje obowiązek szkolny lub nauki) ani nie szkoli się (nie uczestniczy w 

pozaszkolnych zajęciach mających na celu uzyskanie, uzupełnienie lub doskonalenie 

umiejętności i kwalifikacji zawodowych lub ogólnych potrzebnych do wykonywania 

pracy), 

 

W procesie rekrutacji priorytetowo traktowane będą: 

- osoby niepełnosprawne, 

- osoby do 25 roku życia bezrobotne nieprzerwalnie przez okres ponad 6  miesięcy, 

- osoby w wieku 25 lat i więcej bezrobotne nieprzerwalnie przez okres ponad 12 

miesięcy, 

- osoby o niskich kwalifikacjach (tj. osoby bez wykształcenia lub osoby posiadające 

wykształcenie podstawowe, gimnazjalne, średnie ogólnokształcące lub średnie 



zawodowe), 

 

5) W dniu 09.11.2021r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował o 

realizacji Projektu  „Aktywizacja osób po 29 roku życia pozostających bez pracy w 

powiecie zduńskowolskim (VI)" Regionalny Program Operacyjny Województwa 

Łódzkiego 2014 – 2020 

Oś priorytetowa VIII. – Zatrudnienie Działanie VIII.1 –  

Wsparcie aktywności zawodowej osób po 29 roku życia przez powiatowe urzędy 

pracy. 

 

Celem ogólnym projektu jest zwiększenie możliwości zatrudnienia osób w wieku 30 

lat i więcej pozostających bez pracy w powiecie zduńskowolskim. 

 

Projekt skierowany jest do osób  w wieku 30 lat i więcej pozostających bez pracy, 

zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli jako bezrobotne, 

które znajdują się w szczególnie trudnej sytuacji na rynku pracy, tj.: 

- osoby po 50 roku życia, 

- osoby długotrwale bezrobotne, 

- kobiety, 

- osoby z niepełnosprawnościami, 

- osoby o niskich kwalifikacjach. 

- bezrobotni mężczyźni w wieku 30-49 lat, którzy nie należą do grupy wymienionej 

powyżej 

W ramach projektu Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli planuje objąć 

wsparciem 257 osób bezrobotnych. 

Co oferuje projekt? 

- Usługi rynku pracy (IPD, pośrednictwo pracy) 

- Staże 

Wnioski można składać w wersji elektronicznej poprzez platformę praca.gov.pl lub  e-  

PUAP (opatrzone podpisem kwalifikowanym lub profilem zaufanym), w wersji 

papierowej wysłanej pocztą lub poprzez skrzynkę umieszczoną w urzędzie. 

6) Ponadto na bieżąco  w sposób ciągły prowadzi się inne czynności wynikające z 

zadań statutowych urzędu. 

 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim na koniec października 



2021 roku: 

Według statystyki na koniec miesiąca października 2021 roku w Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli było zarejestrowanych 1660 osób bezrobotnych, w 

tym 983 kobiety. 

edukacja 

W dniu 9 listopada br. w Zduńskowolskim Centrum Integracji RATUSZ odbyła się 

IV Debata Niepodległościowa, w której wzięła udział młodzież ze zduńskowolskich 

szkół ponadpodstawowych.  Tegoroczna edycja debaty poświęcona została polskim 

tradycjom konstytucyjnym w związku z 230. rocznicą uchwalenia Konstytucji 3 Maja 

i 100-leciem uchwalenia Konstytucji Marcowej, a temat debaty brzmiał „Polskie 

Konstytucje – dzieło naprawy i samodzielności Rzeczypospolitej”. 

W dniu 19 listopada br. w siedzibie Zespołu Szkół zawodowych nr 1 w Zduńskiej Woli 

odbyło się uroczyste podsumowanie realizacji projektu pt. „Zagraniczny staż szansą 

na udaną karierę zawodową na zmieniającym się rynku pracy” realizowanego przy 

wsparciu programu Unii Europejskiej ERASMUS+. 

Powiat Zduńskowolski otrzymał dotację celową w kwocie 35 000 zł w ramach 

Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów 

i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020–2024 

–„Aktywna tablica”. Całkowita wartość zadania to 43 750 zł. Dzięki dotacji zostaną 

zakupione pomoce dydaktyczne dla uczniów Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii 

Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli. 

promocja 

Powiat Zduńskowolski i Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli byli 

partnerami strategicznymi w „Projekcie Kooperacje 3D – model wielosektorowej 

współpracy na rzecz wsparcia osób i rodzin” współfinansowanym przez Unię 

Europejską ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego  w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, Oś Priorytetowa II Efektywne 

polityki publiczne dla rynku pracy, gospodarki i edukacji, Działanie 2.5 Skuteczna 

pomoc społeczna.  Projekt realizowany był w partnerstwie, w którym wzięły udział 

cztery ośrodki polityki społecznej  z makroregionu. Liderem projektu został Regionalny 

Ośrodek Polityki Społecznej Województwa Śląskiego, zaś Partnerami: Regionalne 

Centrum Polityki Społecznej w Łodzi, Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej w 

Krakowie oraz Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej w Opolu. Podstawowym celem 



projektu było wypracowanie i wdrożenie Modelu kooperacji dla miast (20 powiatów i 

30 gmin powyżej 20 tys. mieszkańców) pomiędzy instytucjami pomocy i integracji 

społecznej a podmiotami innych polityk sektorowych, m.in. pomocy społecznej, 

edukacji, zdrowia, sądownictwa i policji. Model kooperacji uwzględnia całościowe, 

międzysektorowe wsparcie na poziomie gminy i powiatu, mające na celu włączenie 

społeczne osób i rodzin wykluczonych lub zagrożonych ubóstwem i wykluczeniem 

społecznym. Model wypracowany został w ramach makroregionu III obejmującego 

województwa: śląskie, łódzkie, małopolskie i opolskie. 

1 listopada 2021 r.  

Samorządowcy z Powiatu Zduńskowolskiego włączyli się do IX kwesty na rzecz 

ratowania starych nagrobków, będących dziedzictwem sztuki cmentarnej 

zduńskowolskiej nekropolii przy ul. Łaskiej. Czterodniową zbiórkę przeprowadzało 

Towarzystwo Przyjaciół Zduńskiej Woli wraz z Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola. 

Zebrano 14 767 zł. 

2 listopada 2021 r. 

Brązowy medal Mistrzostw Europy trafił do polskiej reprezentacji Amp Futbol Polska. 

Wicestarosta Zduńskowolski Wojciech Rychlik podziękował i złożył kierownikowi 

drużyny Panu Arturowi Kurzawie (mieszkańcowi Powiatu Zduńskowolskiego), a także 

przekazał Piłkarzom oraz Członkom Sztabu  Szkoleniowego, w imieniu Zarządu 

Powiatu Zduńskowolskiego, najserdeczniejsze gratulacje oraz wyrazy najwyższego 

uznania. 

2 listopada 2021 r. 

Powiat Zduńskowolski otrzymał dotację celową w kwocie 35 000 zł w ramach 

rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i 

nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020–2024 

–„Aktywna tablica”. Całkowita wartość zadania to 43 750 zł. Dzięki dotacji zostaną 

zakupione pomoce dydaktyczne dla uczniów Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii 

Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli. 

3 listopada 2021 r. 

Mieszkańcy Powiatu Zduńskowolskiego, w okresie od 3 do 10 listopada,  włączyli się 

w obywatelską akcję „Pomagamy pomagać”. Jej celem było zebranie mleka, odżywek, 

pieluch, śpiochów, mokrych chusteczek dla dzieci do pierwszego roku życia oraz 



pieniędzy (zebrano ich łącznie 5 642,37 zł) na zakup niezbędnych rzeczy i 

dostarczenie ich do Urzędu Miejskiego w Michałowie w Powiecie Białostockim.  

5 listopada 2021 r. 

Żołnierze 15. Sieradzkiej Brygady Wsparcia Dowodzenia odbywali szkolenie na 

terenie prowadzonego przez Powiat Zduńskowolski Zespołu Szkół im. Kazimierza 

Kałużewskiego i Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli Karsznicach. Było to niezwykłą okazją 

dla uczniów do zapoznania się ze specyfiką działalności oraz sprzętem jednostki. 

Zajęcia taktyczno-specjalistyczne z elementami użytkowania sprzętu miały                    

na celu doskonalenie umiejętności pododdziału w planowaniu, organizacji i 

eksploatacji systemu łączności organizowanego na potrzeby stanowisk dowodzenia. 

Żołnierze brygady szkolili się, aby podnosić swoje umiejętności w zabezpieczaniu 

łączności dla polskiej armii. Zespół Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Sylli 

w Zduńskiej Woli Karsznicach od wielu lat aktywnie współpracuje z 15. Sieradzką 

Brygadą Wsparcia Dowodzenia w ramach prowadzonych klas wojskowych. 

9 listopada 2021 r. 

Wicestarosta Zduńskowolski Wojciech Rychlik był obecny na IV Debacie 

Niepodległościowej zorganizowanej przez Zespół Szkół Zawodowych nr 1 im. 

Obrońców Westerplatte w Zduńskiej Woli, Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola i 

Miejski Dom Kultury w Zduńskiej Woli. Wydarzenie miało miejsce w Zduńskowolskim 

Centrum Integracji „Ratusz”. Temat przewodni tegorocznej debaty „Polskie 

Konstytucje – dzieło naprawy i samodzielności Rzeczypospolitej” nawiązywał do 230. 

rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja i 100-lecia uchwalenia Konstytucji Marcowej. 

Uczestnicy i zaproszeni goście wysłuchali wykładu prof. UŁ Przemysława 

Waingertnera „Dwie konstytucje – jak stworzyć naród obywateli?” oraz dyrektora 

Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola Tomasza Polkowskiego „Konstytucja 3 Maja i 

obchody jej święta w regionie”. Uczniowie szkół ponadpodstawowych z obszaru 

Powiatu Zduńskowolskiego przygotowali prezentacje na temat okoliczności 

uchwalenia Konstytucji 3 Maja i Konstytucji Marcowej, zasad ustrojowych oraz 

najważniejszych postanowień Konstytucji 3 Maja i Konstytucji Marcowej, a także 

znaczenia Konstytucji 3 Maja i Konstytucji Marcowej, ich krótko-                                                                 

i długofalowych skutków. Zespoły uczniowskie z I LO, II LO, ZSZ nr 1, ZSE, ZS 

Karsznice, ZSAZ ZDZ wzięły udział w półtoragodzinnej debacie. Wspólna lekcja historii 

i wiedzy o społeczeństwie miała pomóc wszystkim jej uczestnikom w świadomym 



poznawaniu własnej tożsamości i historii ojczystej, a zarazem uczyć umiejętności 

dyskusji, otwartości myślenia, formułowania oraz wyciągania wniosków. 

11 listopada 2021 r.  

Obchody 103. Rocznicy Odzyskania Niepodległości rozpoczęły się uroczystą Mszą 

Świętą w intencji Ojczyzny w Bazylice Mniejszej pw. Wniebowzięcia Najświętszej 

Maryi Panny w Zduńskiej Woli.   W południe na Placu Wolności wybrzmiał hymn 

państwowy. Przy pomniku Marszałka Józefa Piłsudskiego władze Powiatu 

Zduńskowolskiego, Miasta Zduńska Wola, Gminy Zduńska Wola i Przedstawiciele 

służb mundurowych, urzędów, instytucji, jednostek, placówek oświatowych, 

organizacji oraz partii politycznych zapalili znicze pamięci, złożyli wiązanki kwiatów i 

oddali hołd poległym za wolność Ojczyzny.  Podczas uroczystości Kompanię 

Honorową pełnił oddział przygotowania wojskowego Zespołu Szkół im. Kazimierza 

Kałużewskiego i Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli Karsznicach. Poczet flagowy 

sprawował oddział przygotowania wojskowego Zespołu Szkół Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach. Część artystyczną i oprawę muzyczną 

przygotowało Powiatowe Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli.   

17 listopada 2021 r.  

Wicestarosta Zduńskowolski Wojciech Rychlik uczestniczył w kolejnych konsultacjach 

w sprawie wariantów przebiegu Kolei Dużych Prędkości przez teren Powiatu 

Zduńskowolskiego. Konsultacje dot. budowy linii kolejowej nr 85 na odcinku Łódź – 

Sieradz Północny i linii kolejowej nr 86 na odcinku Sieradz Północny – Kępno – 

Czernica – Wrocław Główny przeprowadzali przedstawiciele Centralnego Portu 

Komunikacyjnego w Zduńskowolskim Inkubatorze Inicjatyw Społecznych.         

21 listopada 2021 r.  

W imieniu Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego Wicestarosta Zduńskowolski Wojciech 

Rychlik przekazał życzenia i podziękowania pracownikom pomocy społecznej z okazji 

Dnia Pracownika Socjalnego.   

Udzielone Patronaty Honorowe Starosty Zduńskowolskiego: 

• IV Debata Niepodległościowa (9 listopada 2021 r.) 

• V Festiwal Poezji i Pieśni Patriotycznej „Dla Niepodległej” (10 listopada 2021 r.) 

• IV Przegląd Piosenki Patriotycznej „Matecznik” (13 listopada 2021 r.) 



• Zawody strzeleckie pn. „Turniej Niepodległości” dla dzieci i młodzieży z terenu 

Powiatu Zduńskowolskiego (14 listopada 2021 r. ) 

• Otwarty Turniej tenisa stołowego z okazji Narodowego Święta Niepodległości, 

II Memoriał im. Tadeusza Pabicha (14 listopada 2021 r.) 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zwrócił się z prośbą by poczty sztandarowe 

w dniu 11 listopada przechodziły ulicą a nie chodnikiem.  

 

Punkt 19 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

 

Radny Stanisław Szuster podjął temat dowozu młodzieży z terenu powiatu do szkół 

średnich. Na pierwszą godzinę lekcyjną godziny dowozu są dobrze rozwiązane 

natomiast na drugą godzinę uczniowie nie zdążają.  Rodzice prowadzili rozmowy z 

przewoźnikiem, nie dało to skutku.  

Radny Tomasz Ziółkowski poinformował, że Szadek obsługuje prywatny przewoźnik.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy na sesji obecna jest pani dyrektor szpitala i 

może udzielić informacji w sprawie likwidacji laboratorium.  

dr Dariusz Kałdoński w odpowiedzi na zapytania Radnego Dawida Mazurkiewicza 

poinformował, że jest to decyzja restrukturyzacyjna, nie ma nic wspólnego z likwidacją 

laboratorium. Do tej pory działalność w tym zakresie prowadził szpital. Została podjęta 

decyzja, że będzie to prowadzone przez podmiot zewnętrzny, działający na terenie 

szpitala w oparciu o postępowanie przetargowe. Od dłuższego czasu prowadzone są 

prace w kierunku skoncentrowania świadczeń szpitalnych w obiekcie głównym. Dużą 

część tego obiektu bo ponad 200 m zajmowało laboratorium. W naszej ocenie 

konieczne było wyprowadzenie z tamtej lokalizacji laboratorium i znalezienie innej 

lokalizacji, która z jednej strony poprawiłaby dostępność pacjentów ambulatoryjnych 

do tego laboratorium oraz zracjonalizowałby jego funkcjonowanie. Od lat trwały 

dyskusje na ten temat bo koncepcja o przeniesieniu laboratorium miała już miejsce 

trzy lata temu. Prace zostały opóźnione w związku z pandemią i zamknięciem szpitala. 

Ostatecznie zostało to zrealizowane w miesiącu wrześniu tego roku poprzez 



postępowanie przetargowe. Decyzja o zmianie podmiotu wykonującego badania była 

podyktowana  sprawami finansowymi. Zmniejszyła się powierzchnia laboratorium o 

100 m2. Wiązało się to również z zakładanym ograniczeniem działalności o część 

dosyć istotną z punktu widzenia szpitala tj. bakteriologiom. Wymagało by to podpisania 

umowy z jakąś firmą zewnętrzną. Analiza finansowa pokazywała, że rentowność 

laboratorium, które można ocenić o tzw. sprzedaż zewnętrzną jest ujemna. Każde 

badanie ma koszt o 15 % większy niż pieniądze jakie z tego tytułu uzyskujemy. Całość 

kosztów jakie generuje laboratorium jest rozliczane na komórki organizacyjne tj, 

oddziały i poradnie. Koszty to 1.600.000,00 - 1.8.000.000,00 rocznie. w wyniku 

przetargu została wyłoniona firma  Centrum Diagnostyki Laboratoryjnej, która 

zaoferowała wykonywanie badań powiększony o badania histopatologiczne – jako 

drugi element restrukturyzacji. Jeżeli chodzi o pracowników i związki zawodowe to jak 

na większość działań restrukturyzacyjnych zgoda nie jest wymagana ale oczywiście 

zarówno pracownicy jak i związki zawodowe z odpowiednim wyprzedzeniem zostali 

poinformowani. Pracownicy z automatu stali się pracownikami innego podmiotu, i w 

ramach tego mieli czas na podjęcie decyzji czy przyjmują warunki nowego pracodawcy 

czy nie.  Co do pytania czy to kolejna inicjatywa by ten szpital zamknąć - to była to 

kolejna decyzja by poprawić sprawność ekonomiczną placówki bez naruszenia jej 

sprawności w zakresie realizowanych świadczeń. Jest to proces trudny, wiąże się z 

komunikacją, integracją systemów informatycznych. Myśli, że nikt nie odczuł 

negatywnie funkcjonowania w nowych ramach. Udało się wyprowadzić laboratorium 

do obiektu ambulatoryjnego. Wydłużył się czas pobrań z półtorej godziny do trzech. 

Na ulicy Łaskiej przez dwie godziny działa drugi punkt pobrań. Zmniejszył się czas 

oczekiwania. Laboratorium jest komórką pomocniczą więc o zyskach trudno tu mówić, 

chyba że jako zysk potraktować zmniejszenie kosztów. Taka jest idea tej zmiany. 

Koszty za pierwszy miesiąc to 117.000,00 zł. Dotychczasowy koszt to 140.000,00 zł. 

Co utwierdza w słuszności tej decyzji. Te działania nie zagrażają funkcjonowaniu 

placówki. Większość szpitali funkcjonuje o laboratoria zewnętrzne.   

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że jest za publicznymi świadczeniami. Niepokoi 

go fakt powstania spółki oraz dalej idących tego typu zabiegów. Czas pokarze jak będą 

kształtować się koszty. W mieście jest kilka laboratoriów i im się to opłaca. Pomału 

kolejne elementy tego szpitala są rozdzielane.  Każde tego typu zabiegi sprawiają, że 

szpital nie jest już samowystarczalny, nie rozwija się, nie poszerza oddziałów i obsługi, 

powoduje, że szpital się kurczy. Jak się kurczy to idzie w stronę zamknięcia. Rodzi się 



pytanie, czy pacjenci będą czuć się bezpieczni. Zapylał o działania w kierunku rozwoju 

szpitala, zapytania złoży na piśmie.   

 

Dr Dariusz Kałdoński poinformował, że strategię rozwoju szpitala przedłożył 

zarządowi.   

 

Radna Jadwiga Ziółkowska zapytała Radnego Mazurkiewicza w którym momencie 

usłyszał w wypowiedzi pana dyrektora, że szpital będzie sprywatyzowany. Ona nic 

takiego nie słyszała. Szpital nadal będzie szpitalem publicznym.  

 

Dr Dariusz Kałdoński potwierdził, że nic nie mówił o prywatyzacji szpitala. Mowa jest o 

pewnych pomocniczych funkcjach szpitala, które są oparte o podmioty zewnętrzne. 

One często wynikają z przepisów prawa. Szpitale od lat nie są w stanie utrzymać takich 

działów jak pralnie, działy żywienia, sterylizacje, sprzątanie. To też są elementy pracy 

szpitala. To się opiera na współpracy zewnętrznej. Nie wpływa na złe funkcjonowanie 

szpitala. Usprawnia wręcz i spełnia wymogi bezpieczeństwa.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał, czy w wyniku restrukturyzacji zmalała sprawność 

szpitala czy powiększyła się. Co gdy do szpitala przyjedzie pacjent                        z 

wypadku i potrzebne są badania. Oby się nie okazało, że przyjmowanie pacjentów nie 

jest rentowne. Czy sprawność laboratorium jest taka sama. 

 

Dr Dariusz Kałdoński odpowiedział, że w odniesieniu do pracy szpitala sprawność 

szpitala jest taka sama. To było przedmiotem specyfikacji postępowania 

przetargowego tak by dostępność do badań była zachowana całodobowo. To 

laboratorium jest powiązane w sposób ciągły z centralą, również całodobową w Łodzi, 

zakres badań jest większy. Dostępność pacjentów ambulatoryjnych w tym zakresie 

poprawi się. Szpital w swojej umowie gwarantuje dostępność do wszystkich 

niezbędnych badań dla prowadzonej działalności całodobowej. To jest odpowiedź na 

pytanie pana Mazurkiewicza dlaczego coś się innym opłaca a w szpitalu jest z tym 

trudniej.  Właśnie dlatego, że szpital musi utrzymać gotowość całodobową. Mały 

szpital, który tych badań wykonuje stosunkowo niewiele, utrzymuje kadrę całodobowo, 



gdzie badań w godzinach nocnych czy świątecznych jest stosunkowo mało. 

Laboratoria działające do godz. 15.00 czy 18.00 mają pewną efektywność swojego 

działania. Szpital mając na uwadze ekonomiczność,  przede wszystkim patrzy by nic 

nie pogarszało jego funkcjonowania i dostępności do świadczeń.  Nic się nie 

pogorszyło, zachowany jest tam sam poziom. 

Radny Krzysztof Nowak zapytał jaka jest kondycja szpitala oraz jak szpital radzi sobie 

z falą zachorowań, jak jest przygotowany do wzrostu zachorowań.  

 

Dr Dariusz Kałdoński podkreślił, że sytuacja laboratorium nie pogarsza  dostępu do 

świadczeń. Funkcjonowanie ekonomiczne szpitala nie jest zagrożone. Ma zachowaną 

płynność finansową. Nie ma zobowiązań wymagalnych. Wynik funkcjonowania mieści 

się w tzw. kwocie amortyzacji co dla wielu szpitali jest dość trudne. Nie ma co ukrywać, 

że szpital działa na bardzo trudnym rynku. Szpital od października ubiegłego roku do 

czerwca był szpitalem covidowym.   Nie był w stanie realizować świadczeń, 

kontraktów. Obecnie  szpital nie jest wyznaczany jako placówka covidowa. Szpital w 

Zduńskiej Woli znajduje się na mapie, który utrzymuje pediatrę, która w tej chwili jest 

obłożona maksymalnie co chroni zapewne przed przekształceniem w szpital covidowy.   

 

Radny Tomasz Filipowski poinformował, że dwa lat prosi o wykonanie zakrętu w 

miejscowości Szadkowice. Łuk został wysypany destruktem. Miało to być wykonane 

inaczej tj. z kostki granitowej. Jest to potrzebne dla bezpieczeństwa mieszkańców.  

Radny Dawid Mazurkiewicz zwrócił się do dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg ,że 

na ulicy Borowej prowadzone są roboty. Samochody ciężarowe które tam wjeżdżają, 

powodują kolejne zniszczenia na ulicy Jodłowej - co za chwilę spowoduje podtopienie 

znajdujących się tam domów. Kratki zostały całkowicie zasypane.  

Punkt 20 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

 



 

Punkt 21 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że kolejna sesja odbędzie 

się 23 grudnia br.  

Radna Joanna Pawłowska nawiązała do pracy na sesji. Pytania i wątpliwości wynikają 

wtedy, kiedy radni nie są na wizji - o co kiedyś pan przewodniczący prosił. Rozumie, 

że pan Solarek zgłosił, że w sesji nie będzie uczestniczył. Poprosiła by radni byli jednak 

dostępni przez całą sesję a jeżeli ktoś nie będzie mógł to by o tym poinformował, że 

będzie brał udział jedynie do danej godziny. 

Drugi temat dotyczy pracy w komisji uchwał. Wczoraj przyszły sms-y kto jest proszony 

do pracy w Komisji. Wystarczy zgłosić, że się nie będzie uczestniczyć w sesji lub 

zdarzy się, że będzie musiał wyjść.  

Radny Krzysztof Nowak poprosił przewodniczącego o 10 - minutowe przerwy w 

obradach.  

 

Punkt 22 

Zakończenie XL sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

Zakończenia XL sesji VI kadencji dokonał przewodniczący Rady Piotr Warchlewski.  

  

                                                                             Przewodniczący 

                                                                 Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

                                                                            Piotr Warchlewski  


